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W środę 26 lutego odbyła się 38 sesja Rady Miejskiej w Mordach. W obradach uczestniczyło 14
radnych. 

  

Do proponowanego porządku zgłoszono zmiany:

  

- Pani Barbara Hawryluk – „Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli”;

  

- Pan Tomasz Ługowski – „uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza miasta i
gminy Mordy” 

  

Pierwsza uchwała w sprawie ustalenia ( czyt. obniżenia) pensji burmistrza została podjęta na
sesji w dniu 30 grudnia. W uchwale zabrakło jednak uzasadnienia – być może nie konsultowano
treści uchwały z radczynią, ale wystarczyło wcześniej rzucić w googlach hasło „obniżenie pensji
wójta, burmistrza” i wszystko byłoby jasne. Tego jednak nie zrobiono i wojewoda uchylił
uchwałę. Stąd na tej sesji znalazła się powtórnie ta uchwała – ale znów bez uzasadnienia i
trzeba było robić przerwę by radny Ługowski mógł sporządzić jakieś uzasadnienie. Wychodząc
trochę do przodu – radny niezbyt przyłożył się do tego uzasadnienia – treść jest bowiem taka
jest taka, że gdyby burmistrz zwrócił się do sądu pracy na 100% wygrywa. Cala nadzieja, że
burmistrz do sądu się nie zwróci – komentarz własny.

  

  

Porządek obrad został przyjęty ze zgłoszonymi wnioskami.
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{mp3}38sesja_1_2{/mp3}

  

  

  

  

  SPRAWOZDANIE Z PRACY BURMISTRZA MIĘDZY SESJAMI.
  

  

Kilka spotkań choinkowych. Turniej tenisa. Turniej strażacki.

  

Być może powstanie schronisko dla zwierząt. Burmistrz wskazuje lokalizację w Stasinie na
miejscu dawej stacji uzdatniania wody.

  

Spotkanie z p. Orzełowską dotyczące samochodu dla OSP w Wojnowie. Samochód 8-letni z
1000 litrów wody – cena 50 tys. zł ze straży w Siedlcach. Na samochód zostanie zaciągnięty
kredyt w końcu roku. W grę wchodzi również fundusz sołecki.
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  DYSKUSJA, INTERPELACJE, ZAPYTANIA I OŚWIADCZENIA RADNYCH
  

- Sprawa laptopów do świetlicy w Radzikowie. Laptopy są własnością gminy. Zakupione były w
ramach projektu dla świetlicy w Radzikowie. Leżą w szafie w gminie, bo świetlica w Radzikowie
nie chce wziąć odpowiedzialności. Trzeba kupić szafę.

  

{mp3}38sesja_4{/mp3}
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SPRAWOZDANIE KOMISJI REWIZYJNEJ Z PRZEPROWADZONEJ
KONTROLI.
  

  

Przewodnicząca Rady odczytała protokół z kontroli przeprowadzonej w Urzędzie Gminy z
wykorzystania  środków finansowych przeznaczonych na zakup paliwa oraz delegacji
służbowych. Dokonywane liczne korekty nawet w czasie kontroli. Przeprawiane karty bez
podpisu osoby dokonującej korekty. Urząd gminy posiada dwa samochody służbowe. Z
samochodów korzystały osoby prywatne. Często widnieje nazwisko burmistrza gdy w tym
czasie burmistrz był w innym miejscu. Korzystały osoby nie posiadające prawa jazdy.

  

  

Nieprawidłowości w samochodach OSP. Wydatki nie zawsze są zasadne. Faktury ogólnikowe.  

  

  

Za przyjęciem protokołu były 3 osoby, przeciw 1, wstrzymująca 1.  W skład komisji wchodzą:
Bartłomiej Dmowski – przewodniczący, Chaciński Krzysztof, Chaciński Sławomir, Hawryluk
Barbara, Zadrożniak Elżbieta. Do głosowania przeciw przyznał się radny Chaciński. 

  

  

Przewodnicząca odczytała również pismo burmistrza kierowane do Komisji Rewizyjnej. Zarzut
główny: Komisja nie uwzględniła wyjaśnień burmistrza. 
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Następne pismo to odpowiedź przewodniczącego Komisji Rewizyjnej na pismo burmistrza. 

  

  

Przewodniczący p. Dmowski wyjaśnił sposób przeprowadzania kontroli. Zapowiedział złożenie
wniosku do Rady o możliwości popełnienia niegospodarności.

  

  

{mp3}38sesja_5{/mp3}

  

  

  

  

  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu
sołeckiego w 2015 roku.
  
  Uchwała przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym.
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  Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu
budżetowego o nazwie Zakład Gospodarki Komunalnej w Mordach, z
obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Miasta i
Gminy Mordy
  

  

W dyskusji problem zaległości opłat za wodę.

  

  

Uchwała przyjęta: 12 – za, 2 – wstrzymało się od głosu.

  

  

{mp3}38sesja_6_b{/mp3}

  

  

  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektów
systemowych dofinansowanych z Europejskiego Funduszu Społecznego w
ramach Programu Operacyjnego kapitał Ludzki, Priorytet VII Promocja
Integracji Społecznej.
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Projekt Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

  

  

Uchwała przyjęta jednomyślnie.

  

  

{mp3}38sesja_6_c{/mp3}

  

  

  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/193/2013 Rady
Miejskiej w Mordach z dnia 30 grudnia 2013r. w sprawie uchwalenia
3-letniego programu wspierania rodziny na terenie Miasta i Gminy Mordy na
lata 2014-2016.
  

  

Zmiany dotyczą finansowania wspierania rodziny. Środki pochodzące z tzw. opłat alkoholowych
nie mogą być użyte na wspieranie rodziny. Uchwała przyjęta jednogłośnie.
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  Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza miasta i gminy
Mordy.
  
  

Przewodnicząca odczytuje rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody w związku uchyleniem uchwały
podjętej w dniu 30 grudnia 2013 roku.

  

  

Ogłoszono przerwę na przygotowanie uchwały z uzasadnieniem.

  

  

Obniżka płacy od 27 lutego. Treść identyczna jak uchwałą z grudnia 2013 roku – dodano
jedynie uzasadnienie.

  

  

Uzasadnienie czyta p. Ługowski. Mimo zachęty więcej nikt się nie wypowiedział.
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Z treścią uzasadnienia nie zgadza się jedynie radny Krzysztof Chaciński.

  

  

Uchwała została przyjęta 9-cioma głosami.

  

  

{mp3}38sesja_6_e{/mp3}

  

  

Sprawy różne.

  

- wyrażenie opinii w sprawie zawarcia porozumienia  między strażą w Siedlcach a burmistrzem
o sprzedaży samochody;

  

- wystąpienie p. Zbigniewa Wielogórskiego z Wojnowa w imieniu OSP Wojnów;

  

- p. Hawryluk  - straże z Łosic niechętnie przyjeżdżają do pożarów na terenie naszej gminy;

  

- radny Danielak – zwrócił uwagę na brak pieniędzy w budżecie na ten cel

  

-  podanie o umorzenie opłaty śmieciowej jednego z mieszkańców gminy Mordy;
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- „zapach” przy wjeździe do Mordów od strony Siedlce. Nie można zlokalizować skąd ten „swąd”
się dostaje; właściciel gruntu ma ustalić; 

  

- do gminy trafi 7 oczyszczalni przydomowych;

  

- mieszkańcy Radzikowa oddadzą drugi samochód strażacki  jeżeli dostaną drzwi do garażu;

  

- sprawa pieniędzy stowarzyszenia w Starej Wsi;

  

- sprawa protokołów Komisji rady i pism wojewody;

  

- dlaczego uchwała wyszła bez uzasadnienia;

  

- jeszcze raz sprawa wynagrodzenia burmistrza;

  

- nieznajomość prawa przez radnych;

  

- kto przygotowuje projekt uchwały powinie się zapoznać od strony prawnej.

  

  

{mp3}38sesja_7{/mp3}

 10 / 10


